
Z á p i s
z 5. jednání zastupitelstva obce, konaného dne 15.2.2007

v 18.00 hodin v jídelně KD v Dražicích
_______________________________________________________
_
Přítomno: 9 členů zastupitelstva, 5 občanů

Program jednání: 1. Zahájení, schválení programu jednání
2. Schválení rozpočtu na r. 2007
3. Ostatní, diskuse
4. Usnesení, závěr

___________________________________________________________________________

1) Jednání zahájil a řídil starosta obce pan Stanislav Flígr. Přivítal přítomné a seznámil je s 
navrženým programem jednání, který byl schválen všemi členy zastupitelstva. Dále starosta 
jmenoval ověřovatele zápisu a to: p. Jaroslavu Mičíkovou a p. Ladislava Lva. Zapisovatelem 
jmenoval p. Lubomíra Smažíka.
U s n e s e n í   č. 32/2007:
Zastupitelstvo obce schvaluje návrh programu jednání 9 hlasy.

2) V dalším bodě předložil starosta rozpočet obce na rok 2007. Zastupitelé byli s rozpočtem 
seznámeni v předstihu. Starosta okomentoval jednotlivé položky. Zastupitelé 9 hlasy schválili 
rozpočet obce Dražice na r. 2007.
U s n e s e n í   č. 33/2007:
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet na rok 2007 9 hlasy.

3)
1) Pan Mynařík oslovil přítomného ředitele školy Mgr. Martínka a starostu obce, aby prověřili 
výši pojištění žáků ve škole Dražice a tím i odpovědnosti z pojištění vyplývající.
2) Starosta informoval přítomné, že se k 14.2.2007 podařilo splatit revolvingový úvěr ve výši 
900 000,- Kč u Komerční banky v Táboře.
3) Starosta předložil 2 žádosti o zproštění poplatků za komunální odpad a to paní Danuše 
Mišíkové a pana Svatoše. Zastupitelé 9 hlasy obě žádosti zamítli.
4) Pan J. Dolejší požádal o opravu komunikace kolem střelnice a zahrádkářské kolonie 
Skalka. Starosta informoval, že se pokusí částečnou opravu provést v jarních měsících. Pan  
Průcha poznamenal, že silnice není obce, ale je soukromá.
5) TJ Dražice požádala o osvobození od poplatku ze vstupného na sportovní ples, který se 
konal dne 19.1.2007. Zastupitelé 8 hlasy žádost schválili. 1 hlas se zdržel.
6) NOM Dražice požádal o příspěvek na uspořádání dětského maškarního plesu, který se bude 
konat dne 25.2.2007 ve společenském domě Dražice. Starosta navrhl 2 000,- Kč jako 
příspěvek. Zastupitelé 9 hlasy schválili příspěvek ve výši 2 000,- Kč.
7) Pan Petrus požádal o odkoupení mobilní buňky u zastávky. Starosta informoval, že buňka 
není obce a v tomto smyslu bude i písemně odpovězeno.
8) Starosta předložil ke schválení vnitřní směrnici o zabezpečení zákona o finanční kontrole a 
vnitřní směrnici obce o účetnictví, účtování o majetku, oběhu účetních dokladů a inventarizaci. 
Zastupitelé 9 hlasy obě tyto směrnice schválili.
9) Starosta předložil návrh dodatku číslo 1 k nájemní smlouvě restaurace a sálu kulturního 
domu. S dodatkem přítomné seznámil a okomentoval. Hlavní důvod je převedení přímých 



plateb za energie kulturního domu na nájemce z důvodů plateb DPH, neboť obec není plátcem 
DPH. Zastupitelé vzali informace na vědomí.
10) Dále starosta navrhl jmenovat kronikáře obce Dražice, a to paní Mičíkovou, která vede 
kroniku dodnes. Zastupitelé 9 hlasy schválili jmenování paní Mičíkové kronikářkou obce.
11) Starosta obce informoval o provozu nákladních vozů se zeminou přes obec Dražice na 
skládku. Akce by měla být ukončena 20.2.2007, následně proběhne oprava na náklady 
autodopravce.
U s n e s e n í   č. 34/2007:
K bodu č. 4: Zastupitelé 9 hlasy zamítli žádosti paní Mišíkové a pana Svatoše o zproštění 
poplatku za svoz komunálního odpadu.
K bodu č. 5: Zastupitelé 8 hlasy schválili žádost TJ Dražice o zproštění poplatku ze 
vstupného na sportovní ples. 1 hlas se zdržel.
K bodu č. 6: Zastupitelé 9 hlasy schválili žádost NOM Dražice o finanční podporu při 
konání dětského maškarního plesu dne 25.2.2007 ve výši 2 000,- Kč.
K bodu č. 8: Zastupitelé 9 hlasy schválili vnitřní směrnici o zabezpečení zákona o finanční 
kontrole a vnitřní směrnici obce o účetnictví, účtování o majetku, oběhu účetních dokladů 
a inventarizaci.
K bodu č. 10: Zastupitelé 9 hlasy schválili jmenování paní Mičíkové kronikářkou obce.

4) Místostarosta se starostou navrhli postup pro výběr budoucích nájemníků bytů v novém 
bytovém domě tak, aby byl výběr transparentní. Navržený postup:
1) Rozeslat předložené dotazníky s uvedením budoucí výše nájmu 70,- Kč za m2 
registrovaným zájemcům na obci.
2) Po navrácení dotazníků s oficiální žádostí vyberou zastupitelé 20 nájemců systémem 
hlasování tak, že každý zastupitel vybere 20 osob a určí bodovým ohodnocením důležitost 
osoby pro obec, a to od 20- ti bodů do 1. Poté se sečtou body u jednotlivých osob a stanoví se 
pořadí od největšího počtu bodů do nejmenšího včetně určení náhradníků.
3) Vybraným 20-ti nájemníkům rozdělí jednotlivé byty starosta s místostarostou a následně 
podepíší s nájemníky nájemní smlouvu.
Zastupitelé 9 hlasy navržený postup výběru nájemníků schválili
U s n e s e n í   č. 35/2007:
Zastupitelé 9 hlasy schválili navržený postup výběru nájemníků do bytového domu v 
Dražicích.

5)
1) Starosta zveřejnil investiční záměr dalšího rozvoje obce Dražice:
1.1. Výstavba domu s pečovatelskou službou na obecním pozemku v prostoru mezi kulturním 
domem a kostelem.
1.2. Výstavba nové tělocvičny v prostoru sportovního areálu.
1.3. Vybudování parcel pro rodinné domy v části Dražice sever.
Zastupitelé 9 hlasy všechny tři záměry schválili a pověřili vedení obce, starostu a 
místostarostu, zahájením přípravných prací.
2) Starosta obce předložil tři nabídky na zastřešení terasy kulturního domu. Nejlevnější 
nabídka se pohybuje kolem 270 000,- Kč. Částkou 50 000,- Kč přispěje nájemce a zbytek 
uhradí obec.
U s n e s e n í   č. 36/2007:
Zastupitelstvo obce schválilo všechny předložené investiční záměry rozvoje obce Dražice 9 
hlasy.

6)



1) V diskusi vystoupil pan Černý, který doporučil zastupitelům vybírat budoucí nájemce do 
bytového domu s ohledem na přínos v obsazení dětí do mateřské školky a školy. Dále 
doporučil jednat o možné výstavbě rodinných domů v plánovaném budoucím sídlišti sever. 
Starosta potvrdil že právě tato lokalita připadá v úvahu.
2) Předseda komise pro životní prostředí pan Mácha vyslovil souhlas s pokácením 2 stromů u 
hřbitova a taktéž smrku, o jehož pokácení žádal pan Volek.
3) Pan Mácha navrhl, aby se vyklidil prostor ze západní strany hřbitova a upravil na 
parkoviště.
4) Starosta navrhl zveřejnit záměr pronajmout prostor obce v domě čp. 134 (bývalé 
kadeřnictví) a prostor bývalého lékaře v kulturním domě. Zastupitelé 8 hlasy záměr schválili. 1 
zastupitel se zdržel.
U s n e s e n í   č. 37/2007:
Zastupitelé 8 hlasy schválili záměr pronajmout volný prostor obce v domě čp. 134 a 
bývalého lékaře v kulturním domě. 1 hlas se zdržel.

Jednání skončilo v 19.55 hodin.
Zapsal: Lubomír Smažík

....................................................... ....................................................
             ověřovatelé zápisu starosta obce


